
"L'orgue Josep Maria Ruera
sera un gran referent musical"

orgue Josep M. Ruera de la parrequla que
sera bene'it el dia de Sant Esteve pel bisbe
de Terrassa, Josep Angel Saiz, es ja una re

alitat.

-Es una realitat gracias a Deu i a molts
col·laboradors. Encara ens queda fer un pagamernt
d'un 20% que haurem de fer d'aquT a tres setma

nes, pero el que hem constatat es que durant tot

aquest temps hi ha hagut una

bona res posta per part de la

gent, entitats, institucions ...

-Sona be?
-No nornes sona be, sino

que els especialistes que hi
han passat aquests dies, com

l'organlsta de Montserrat, ens

han dit que es tracta d'una

gran aportaclo musical i han

quedat admirats de tot: de I'a

daptacio a l'esglesia, del pro
ces de construccio, de la so

noritat ... Jo cree que cada dia
es valorara rnes aquesta apor
tacio instrumental musical que
hem fet. No en tinc cap dubte.

-EI dia 26 ...

-Tot coincidint amb la festi-
vitat del patro de la parroquia i
de la ciutat, Sant Esteve,
tindra lIoc I'acte de benediccio
solemne per part del bisbe i

despres es celebrara la Missa

Major. A la tarda, I'organista ti

tular, Vicenc Prunes, oferlra
una actuacio d'una horeta ... I
el divendres 25 al voltant de
les 9 del vespre, concert especial que tindra com a

destinataris tots aquells que han fet possible el pro
jecte de I'orgue.

-Ara, tenen la responsabilitat de programar ac

tivitats ...

-En Vlcenc ja treballa en aquesta rnlsslo,

-Som ales portes de Nadal. Com deu viure un

cristia aquests dies?
-Es tracta d'una celebraclo joiosa i molt espe

cial, ja que el misteri de Nadal que ens permet
coneixer el Deu infant, es tan gran ... que nornes es

pot veure des de la festa i I'alegria. Son dies d'a

costament, de relacio entranyable ... Som davant

l'encarnaclo de Deu en la nostra humanitat.
-Si sortim al carrer, quedem una mica enlluer

nats.

-ST no abusem, tot aixo tambe forma part de la
festa humana. Per tant, benvinguts siguin els apats
familiars en bona convlvencla, els regals com a sig
ne d'estimaclo ... Tot aixo forma part de la festa i ho
hem d'acceptar, perc es facil comprovar que per a

moltes persones, aquests dies s'han convertit mes
en uns dies de consum, oblidant els signes vitals

de la festa. I la festa no s'assegura gastant sense

mesura, sino tot ajudant als

Xavier Soianas
altres en la mesura de les
nostres possibilitats. Eis sig
nes son importants, sl, pero
si obi idem I'interior de les per
sones ...

-Com es viu aquesta sl

tuaci6 des de Caritas?
-Amb preocupacio, ja que

hi ha families a les quais els
costa molt arribar a final de
mes i no tenen diners per a

despeses de regals ... Nosal

tres les ajudem al Ilarg de

I'any i aquests dies ho fem

d'una manera especial, ja que
els donem tarnbe alguns pro
ductes tiplcs d'aquests dies

(torrons ... ) i els expliquem els
motius pels qual ho fem.

-L'exit de Caritas es el

fracas de la societat en gene
ral en permetre que hi hagl
gent necessitada?

-Son tantes les necessi

tats que hi hal Nosaltres do
nem tot allo que podem, ja
que som una lnstltucio que

viu de la caritat. La realitat i la demand a ens supe

ra! Tota la necessitat de Carltas. que va en aug
ment, fa pales que la nostra societat no es justa. I

no em refereixo a la situacio general del rnon, sino

a la nostra societat de Catalunya, de Granollers ...

-En aquest numero, dediquem l'Extra de Nadal

a explicar la tasca del Xiprer.
-Es un projecte incre"ible! Es va iniciar I'any

1997 amb la partlclpaclo de la Merce Riera que va

tenir una lntulcio i tnspiracto espeeials i que com pta
amb I'ajut de rnossen Blai Blanquer des de Caritas i

d'altres persones .. Eis 10 anys suposen un encert

en tenir les mans i les portes obertes a tots els ne

cessitats.

PACO MONJA

raneese Pardo i Artigas
(Torrelles de Foix, Alt Pe

nedes, 26-6-1946). Es el
rector de la parroqula de
Sant Esteve des de juliol

de 1997 i vicari general, delegat
dels afers economics del Bisbat
de Terrassa. Immers aquests
dies en la preparaci6 del progra
ma d'actes de les Festes d'Ad
vent i Nadal, participa juntament
amb d'altres persones en la pre

paraci6 del concert que oferiran
amb el nou orgue Josep M. Ruera
el dia de Sant Esteve a la tarda.
Es tracta d'una diada que sera

aprofitada al matT, amb la presen
cia del bisbe de Terrassa, Josep
Angel Saiz, per dur a terme la be
nedicci6 i inauguraci6 de l'orgue
en el decurs de la Missa Major de
Sant Esteve, patr6 de la parroquia
i de la ciutat. Dies de festa i cele
bracions cristianes que el rector

anima a viure "amb alegria i esti
macio vers els altres, sense cau

re en el consumisme exces-

siu ... ". EI projecte del nou orgue
en el qual han participat institu

cions, empreses, entitats, etc.,
es ja una realitat, encara que
econornlcarnent no s'ha cobert el
total del pressupost que superava
els 300.000 euros quan es pre
senta ara fa poe rnes d'un any.
Satisfet per la resposta i col-lebo
racions rebudes fins ara i a l'es

pera d'arribar aviat a disposar de
tot el pressupost, rnossen Fran
cesc considera que "Granol/ers,
com hem pogut sentir aquests
dies a experts de tot Catalunya,
disposara d'un instrument que
sera tot un referent musicaJ". So
bre els 10 anys del Xiprer de Carl

tas, diu que "es tracta d'un pro
jecte portat responsablement per
la Merce Riera i la gent que I'aju
da, en una faceta en la qual cada
dia hi ha mes gent
necessitada".•
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